
D E L I V E R I N G  A W A R D - W I N N I N G
C O N T E N T  T O  T H E  W O R L D

与世界分享优质内容

S C R I P T E D



For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong   jesslynwong@mediacorp.com.sg
Grace Chia     gracechia@mediacorp.com.sg
Joey Lee     joeylee@mediacorp.com.sg
Tracy Sim     tracysim@mediacop.com.sg
http://contentdistribution.mediacorp.sg Information correct at time of printing

Episode: 10 x 15 minutes 
Producer: Mediacorp Studios
Distributor: Mediacorp

Language: Chinese

LOVE AT CAVENAGH BRIDGE 
A beautiful old suspension bridge witnesses countless romance taking place through the years as it stands 
against the test of time. Connected by ten different love stories, ten pairs of couples crossed path on Cavenagh 
Bridge. They braved through life and death, separation and reunification, as well as tears and laughter.  Each 
short story will be unforgettable and soul-stirring in their own ways. 

Cast: Desmond Tan, Carrie Wong, Paige Chua, Jeremy Chan, Pierre Png, Mei Xin, Felicia Chin, Jeffrey Xu,  
 Aloysius Pang, Kimberly Chia, Kimberly Wang, Shane Pow, Hong Ling, Nick Teo, Andie Chen,  
 Kate Pang, Xiang Yun, Chen Shu Cheng, Hong Jun Yang, Candyce Toh.  

 

加文纳桥的约定

加文纳桥是新加坡唯一的悬索桥，是许多爱情故事发生的起点。十对有情人在加文纳桥中相遇，展开了一场难

忘的恋情。同时，他们也在这座古桥上经历许多风风雨雨，泪水，分离以及温馨的团圆。有的爱情故事结局美

满、有的却悲伤收场。《加文纳桥的约定》的每一个故事会叫人难忘也非常感人。

演员：陈泂江、黄思恬、蔡琦慧、田铭耀、方展发、美心、陈凤玲、徐鸣杰、冯伟衷、谢静仪、王智荟、 

	 包勋评、洪凌、张鈞淯、陈邦鋆、庞蕾馨、向云、陈澍城、洪俊扬、杜蕙甹


